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Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 3. december 2019 

Kl. 19.30 til 22.00 

På skolen 

Deltagere: 
Lene/Ole Kamp, Lisbeth Lausten Bang, Mai-Britt Nollin, Casper Due, Dorte Kvist Madsen, Jesper 
Pedersen, Sif Gjedde, Jesper Grønne, Steffen Clausen, Glennie Papsø, Hanna Lund Petersen, Marie 
Volf. 
Fraværende: Maria Fredberg, Mai-Britt Nollin, Dorte Madsen (lærerep.) 
 

1. Sang, valgt af Sif 
(5 min.) 

Decembersang 

2. Godkendelse af dagsorden og 
referat fra november 

Godkendt og underskrevet 

3. Information fra børnehave, skole, 
SFO (5 min.) 

Børnehaven: får pædagogisk tilsyn fra 
kommunen på fredag. Der skal ikke være 
bestyrelsesmedlemmer tilstede, men en 
medarbejder deltager. 
 
Skole: Stine er sygemeldt indtil jul og Sade er 
ansat i vikariat for Stine. Sade er uddannet 
lærer og hun startede i går. 
Der afholdes et dialogmøde her på friskolen 
d.12. marts 2020 kl.19-21, arrangeret af 
friskoleforeningen. Lene og Ole deltager. 
 
SFO: Det går fint i SFOen, der er gang i 
julestemning og bolsjekogning til 
julemarkedet. Det er en udfordring at finde 
”dag til dag-vikarer” til SFOen.  

4. 3 ugers sommerferielukning i 
børnehaven fra 2020 (10 min.) 

 
 
 
 
(O, D, B) 

På grund af faldende børnetal vil det være 
økonomisk fordelagtigt at holde børnehaven 
lukket i 3 uger i sommerferien.    
 
Beslutning:  
Det besluttes at børnehaven fra 2020 holder 3 
ugers sommerferielukning i ugerne 28, 29 og 
30. 

5. Budget (50 min.) 
a) Børnehaven 
b) Skole 

 
 

Børnehaven: 
Budgettet for børnehaven kommer ud med et 
mindre underskud, grundet tilfældet af børns 
indskrivningsperiode samt den særlige 
feriegodtgørelse i år. Budgettet godkendes. 
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(O, D, B) 

 
Skolen: 
Budgettet for skolen ser fint ud med et pænt 
overskud. Budgettet godkendes. 

6. Bus (30 min.) 
(D, B) 

Beslutning: Bussen kører videre ligesom nu. 
Det vil sige, at skole, børnehave og SFO kan 
bruge den i dagligdagen. Der laves ikke plan 
for at hente/bringe børn. Vi drøfter bus igen til 
september. 

7. Byggeri (30 min.) 
- Status på byggemøde med 

håndværkere 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O,D, B) 

Der har været et godt og konstruktivt bygge-
møde med håndværkerne, hvor det hele blev 
kigget igennem. Der blev tilføjet nogle enkelte 
ting herunder håndvask i det midterste lokale 
og et gulv-afløb i personaletoilettet.  
 
Skolen står for rejsegilde, når vi kommer dertil. 
Pengene fra fondsansøgningen ved 
friluftsrådet øremærkes til belægning udenfor. 
 
Beslutning: 
Det besluttes, at vi bruger 1.100.000 kr. til 
byggeriet. Derudover giver vi til kende overfor 
forældrene, hvordan økonomien ser ud og at 
der er mulighed for at forældre kan låne 
skolen penge efter gældende regler. 

8. Crowd-fonding (10 min.) 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Det foreslås, at vi søger midler gennem crowd-
fonding. Hanna kontakter en forældre i 
børnehaven for at få et overslag over, dels 
hvorledes en skabelon på privat udlån kan 
udarbejdes, og dels hvor kort/lang en 
tilbagebetalingsperiode vi kan tilbyde, ud fra et 
par eksempler på forskellige udlånsrenter.  

9.  Købmands aftale (10 min.) 
 
 
(O, D, B) 

Vi handler nu med Kent Købmand fra 
Kjellerup. Børnehaven finder evt. et alternativ 
til købmandshandel, idet priserne er betydeligt 
dyrere. 

10.  Leder vederlag (5 min.) 
(O, D, B) 

Vi søger selvfølgelig leder vederlag.  

11.  Evt.   

O = orientering 
D = drøftelse 
B = beslutning 
 
Kommende punkter til fremtidige møder: 
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a) Januar: evaluering af bestyrelsens aften i børnehaven og på skolen 
b) Fremtidig plan for økonomien for børnehavens bygninger 
c) Indfrielse af gældsbrev (jf. årsrapport s.22) 
d) Rengøring af skolen weekenden før skolestart  
e) September 2020: Bus 

 

Punkt der skal være på dagsordenen hver gang: 

- Informationer fra børnehave, skole og sfo 

 

Kommende møder og arrangementer: 

d. 7. januar 2020: bestyrelsesmøde 

 


